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Vragen van het lid Van Dam (CDA) aan de Minister van Justitie en Veiligheid 
over het bericht «Drugstest wassen neus» (ingezonden 7 december 2017). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Drugstest wassen neus»?1 

Vraag 2
Is het waar dat de politie alleen bloedonderzoek doet bij ernstige verkeers-
ongevallen met ernstig gewonden of doden, en waarbij de bestuurder 
vermoedelijk onder invloed is van drugs of als een speekseltest uitwijst dat 
de bestuurder meerdere soorten drugs heeft gebruikt? Zo ja, wat is daarvan 
de reden? 

Vraag 3
Welke criteria worden er gehanteerd bij de beoordeling of een bloedonder-
zoek dient te worden uitgevoerd na ontvangst bij het Nederlands Forensisch 
Instituut (NFI)? Worden de nog niet uitgevoerde bloedonderzoeken op termijn 
wel uitgevoerd? Zit daar een verjaringstermijn op? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat de wijziging van de Wegenverkeerswet die op 1 juli jl. 
in werking is getreden, juist was bedoeld om de aanpak van het rijden onder 
invloed van drugs te verbeteren? 

Vraag 5
Welke voorbereidingen hebben de nationale politie, het NFI en het openbaar 
ministerie na de aanvaarding van het genoemde wetsvoorstel door de Eerste 
Kamer op 23 september 2014 getroffen om de wet te kunnen handhaven? 

Vraag 6
Welke maatregelen neemt u om te bevorderen, dat de aanpak van het rijden 
onder invloed van drugs verbeterd wordt? 

1 Telegraaf van 6 december 2017: https://www.telegraaf.nl/nieuws/1396902/drugstest-
wassen-neus
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Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid Arno 
Rutte (VVD), ingezonden 7 december 2017 (vraagnummer 2017Z17368).
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